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Rada Powiatu Wołowskiego 
 

Protokół nr XXXIX 
 

XXXIX Sesja w dniu 22 września 2021 r. 

Obrady rozpoczęto 22 września 2021 r. o godz. 16:00, a zakończono o godz. 20:44 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 16 członków. 

 

Obecni: 

1. Janusz Dziarski  

2. Artur Fojt  

3. Michał Gołąb  

4. Bartosz Granat  

5. Jarosław Iskra  

6. Stanisław Jastrzębski  

7. Kamil Jeżyna  

8. Janusz Kawalec 

9. Wacław Kwiek  

10. Maciej Nejman 

11. Kazimierz Pakulski 

12. Zbigniew Posacki  

13. Zbigniew Skorupa  

14. Józef Szumilas  

15. Urszula Wojtyło 

16. Anna Wróbel  

 

Nieobecny: radny Stanisław Borkowski 

 

1. Otwarcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Wołowskiego p. Janusz Kawalec otworzył XXXIX sesję. 

Następnie przywitał radnych oraz gości, uczestniczących zarówno osobiście jak i zdalnie. 

 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie proponowanego porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław Iskra, Stanisław 

Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, Kazimierz 

Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Urszula Wojtyło, Anna 

Wróbel  
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NIEOBECNI (1) 

Stanisław Borkowski  

 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

 

Przewodniczący poinformował, że do treści protokołu wpłynęła jedna uwaga – od radnej U. 

Wojtyło, która poprosiła o uwzględnienie w punkcie 18 – Wnioski i oświadczenia radnych 

wypowiedzi Pana Starosty dotyczącej odpowiedzi na prośbę o zmianę retoryki wypowiedzi. 

Przewodniczący odczytał treść uwagi. 

 

P. Starosta odparł, że jego wypowiedź nie brzmiała z pewnością tak, jak to zostało wniesione 

w uwadze, że „pouczać może sobie w szkole”.  

 

Z przyczyn technicznych odpowiedź p. U. Wojtyło nie była słyszalna.  

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji z uwzględnieniem uwagi p. U. Wojtyło.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław Iskra, Stanisław 

Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, Kazimierz 

Pakulski, Zbigniew Posacki, Józef Szumilas, Anna Wróbel  

PRZECIW (1)  

Urszula Wojtyło 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ (1) 

Zbigniew Skorupa 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Borkowski  

 

P. U. Wojtyło zgłosiła, że jej poprzednia wypowiedź nie była słyszalna w transmisji. 

 

Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach w celu usunięcia problemów technicznych. 

 

Przerwa w obradach w godz. 16:10 – 16:11. 

 

Przewodniczący wznowił obrady po przerwie. 

 

4. Wnioski i oświadczenia obywatelskie. 

 

Głos zabrała p. Halina Łosiewicz, która była dyrektorem Liceum Ogólnokształcącego im. 

Mikołaja Kopernika w Wołowie i zgodnie z wnioskiem złożonym przez nią 27 sierpnia 

2021 r., z dniem 31 sierpnia 2021 r. przeszła na emeryturę. Pani Łosiewicz podczas obrad 

sesji kwestionowała stanowisko Zarządu Powiatu w tej sprawie. Również publicznie 

prezentowała swoje poglądy na temat swojego wniosku o chęci rozwiązania umowy o pracę i 

przejścia na emeryturę. Radni WKO popierali stanowisko pani Łosiewicz. Starosta nie chciał 

wdawać się w publiczną polemikę, tłumacząc to tym, że nadzór Wojewody Dolnośląskiego 

oraz WSA będą zajmowali się tą sprawą.  
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Przerwa w obradach w godz. 16:16 – 16:19. 

 

Przewodniczący wznowił obrady po przerwie. 

 

 

5. Ocena bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Wołowskiego za 2020 rok. 

 

Głos zabrała p. Krystyna Fesz-Chlebowska – dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno-

Epidemiologicznej w Wołowie. Zaznaczyła, że przez większość roku 2020 działania sanepidu 

skupiały się na opanowaniu sytuacji związanej z pojawieniem się Covid-19 na terenie powiatu 

7 marca ub. roku. Państwowa Inspekcja Sanitarna do 3 września wykonywała wszelkie 

działania związane z epidemią, kierowaniem ludzi na kwarantannę i sporządzeniem związanej 

z tym dokumentacji, a także współpracą ze szpitalem zakaźnym. Potem w wyniku 

rozporządzenia osobami zakażonymi mieli zajmować się lekarze. Cały czas sanepid wołowski 

wykonywał również swoje zadania ustawowe. Na końcu swojej wypowiedzi p. dyrektor 

skierowała podziękowania do przedstawicieli samorządów – gminy Wołów, Brzeg Dolny, 

Wińsko i Powiatu, za współpracę w tym okresie. 
 

P. Maciej Nejman wyraził podziękowania za pracę jednostki w czasie pandemii i związane z 

tym wyrzeczenia. 

 

P. Krystyna Fesz-Chlebowska odpowiedziała, że ten czas pokazał, jak silną załogę stanowi 

PSSE w Wołowie. 

 

P. Józef Szumilas również podziękował pracownikom jednostki. Ponadto zapytał, jak p. 

dyrektor ocenia bezpieczeństwo zdrowotne mieszkańców powiatu u progu kolejnej fali 

pandemii, gdy poziom zaszczepionych jest niski. 

 

P. Krystyna Fesz-Chlebowska wskazała, że uważa szczepienia za bardzo potrzebne, nie jest 

ekspertem w tym zakresie, ale jako mikrobiolog zna podstawy nauk związanych ze 

szczepieniami i zasady ich działania. Dotyczy to także obowiązkowych szczepień dzieci. 

Nadmieniła o szkodliwych opiniach, wygłaszanych przez osoby, które nie zagłębiają się w 

temat. Tymczasem badania nad szczepionkami przeciw koronawirusom (SARS, MERS), 

trwają od kilkunastu lat.  

 

Głos zabrała p. Urszula Wojtyło, która przekazała p. dyrektor PSSE podziękowania w imieniu 

kierowników oświatowych jednostek z terenu powiatu za współpracę i bardzo dobre decyzje, 

dzięki którym nie było ognisk zakażeń w szkołach. 

 

6. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie zasad gospodarowania 

nieruchomościami stanowiącymi własność Powiatu Wołowskiego. 

 

Mec. Piotr Migaj przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Obowiązująca uchwała 

w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami została podjęta w 2000 roku. Od tamtego 

czasu nastąpił szereg zmian ustawowych. Stąd potrzeba zmiany uchwały, celem dostosowania 

jej do aktualnych potrzeb w tym zakresie. Filozofia gospodarowania nieruchomościami przez 

Powiat nie zmienia się, uprawnienia do gospodarowania nieruchomościami Rada przekazuje 

Zarządowi Powiatu. Wartości kwotowe czy procentowe zostały również przeniesione do 

procedowanego projektu. 

 



4 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska p. Kamil Jeżyna 

poinformował, iż opinia komisji jest pozytywna. 

 

Potwierdzono kworum, obecnych 16 radnych (nieobecny p. S. Borkowski). 

 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie zasad gospodarowania 

nieruchomościami stanowiącymi własność Powiatu Wołowskiego.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław Iskra, Stanisław 

Jastrzębski, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, Kazimierz Pakulski, Zbigniew 

Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Urszula Wojtyło, Anna Wróbel  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Kamil Jeżyna  

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Borkowski  

 

7. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/171/20 

Rady Powiatu Wołowskiego w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego na 2021 rok. 

 

P. Beata Sadowska przedstawiła projekt uchwały z uwzględnieniem autopoprawek.  

 
Zmiana budżetu zakłada: 

1. zwiększenie planowanych dochodów o 428.495,72 zł, w tym: 

- zwiększenie dochodów bieżących o 28.947,00 zł,  

- zwiększenie dochodów majątkowych  własnych o 5.104,00 zł, 

- zwiększenie dochodów majątkowych  dotacyjnych o 394.444,72 zł, 

2. zmniejszenie planowanych wydatków o 871.504,28 zł, w tym: 

- zwiększenie wydatków bieżących o 34.051,00 zł,  

- zmniejszenie wydatków majątkowych o 905.555,28 zł. 

Szczegóły zawarte są w projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska p. Kamil Jeżyna 

poinformował, iż opinia komisji jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/171/20 

Rady Powiatu Wołowskiego w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego na 2021 rok 

z autopoprawkami. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław Iskra, Stanisław 
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Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, Kazimierz 

Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Urszula Wojtyło, Anna 

Wróbel  

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Borkowski  

 

8. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wołowskiego. 

 

P. Beata Sadowska przedstawiła projekt uchwały z uwzględnieniem autopoprawek.  

Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej są konsekwencją zmian w budżecie. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska p. Kamil Jeżyna 

poinformował, iż opinia komisji jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wołowskiego z autopoprawkami.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław Iskra, Stanisław 

Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, Kazimierz 

Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Urszula Wojtyło, Anna 

Wróbel  

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Borkowski  

 

9. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i działalności Zarządu między 

sesjami. 

 

Głos zabrał p. Starosta, który w ramach sprawozdania z działalności Zarządu dodał, iż 

w dniach 16-17 września brał udział w XXVII Zgromadzeniu Ogólnym Związku Powiatów 

Polskich w Wiśle. Wśród prelegentów były osoby związane z zarządzaniem w służbie 

zdrowia. 20 września miała miejsce wspólna sesja Powiatowej Rady Seniorów 

i Młodzieżowej Rady Powiatu Wołowskiego, na której również Starosta był obecny. 

21 września p. Starosta wziął udział w ćwiczeniach „Odra 2021”. 

P. Starosta podał dane dotyczące sytuacji epidemicznej. Na dzień 20 września w powiecie nie 

było potwierdzonych zakażeń Covid-19. Poziom zaszczepienia w żadnej z gmin powiatu nie 

osiągnął 50 proc. 

Powstają kolejne nielegalne składowiska odpadów, w ostatnim czasie powstało takie na 

terenie gminy Wołów. Wojewódzka Inspekcja Sanitarna wraz z Urzędem Miasta 

przeprowadziła kontrolę w tym miejscu. 

 

Głos zabrał p. Bartosz Granat. Zapytał o postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego 

dot. projektu „Modernizacji infrastruktury kształcenia zawodowego w powiecie wołowskim”. 

Pierwszy przetarg unieważniono z powodu braku wystarczających środków w budżecie. Trzy 
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tygodnie później cena w przetargu jest wyższa o 450 tys. zł, a czas gwarancji niższy o 

połowę. Czy można było uniknąć takiej sytuacji? 

 

P. Starosta odpowiedział, że sytuacja była wynikiem gwałtownego wzrostu cen w branży 

budowlanej. Szczegółowe dane mogą zostać radnym dostarczone. Jak już mówiła p. Skarbnik, 

dotacja w związku ze wzrostem cen została zwiększona. 

 

P. Katarzyna Fęglerska dodała, że pierwsze postępowanie unieważniono z uwagi na 

nieadekwatną cenę oferenta w stosunku do zaplanowanego montażu finansowego. Do Urzędu 

Marszałkowskiego złożono wniosek o zwiększenie dotacji oraz o możliwość przeniesienia 

oszczędności. Wiele beneficjentów wycofało się w projektów z uwagi na podrożenie 

materiałów budowlanych. 

 

P. Bartosz Granat wskazał, że zastanawia się dlaczego nie zwiększono środków już przy 

pierwszym przetargu. Wzrost ceny o 20 proc. przy zmniejszeniu gwarancji o połowę jest 

zastanawiający. 

 

P. Maciej Nejman dodał, że sprawa jest niepokojąca, przy pierwszym przetargu 

wystarczyłoby zwiększenie o 200 tys. Zmniejszenie gwarancji jest z kolei nieuzasadnione. 

Postępowanie powinno być przedmiotem badania Komisji Rewizyjnej. 

 

P. Starosta wskazał, że przy drugim przetargu Zarząd zdecydował o zwiększeniu środków, 

aby nie dopuścić do kolejnego przetargu, w którym oferty mogły być jeszcze wyższe. 

Wszystkie dokumenty są dostępne do wglądu. 

 

P. Maciej Nejman ponowił wniosek o zbadanie dokumentów w sprawie przedmiotowego 

przetargu pod kątem znamion niegospodarności przez Komisję Rewizyjną.  

 

Przewodniczący zapytał, czy jest obecny prawnik, aby rozstrzygnąć, która komisja powinna 

się zająć sprawą. 

 

P. Starosta odpowiedział, że mecenas nie jest już obecny. 

 

Przewodniczący zaproponował złożenie wniosku pisemnego przez p. M. Nejmana i wtedy 

rozstrzygnięcie sprawy przez obsługę prawną. 

 

P. Maciej Nejman wskazał, że wniosek będzie odnotowany w protokole i jest to 

wystarczająca forma. 

 

P. Bartosz Granat potwierdził, iż uważa przeprowadzenie kontroli przez Komisję Rewizyjną 

za zasadne, w ramach działań wynikających z bieżących potrzeb, a o czym mówi plan pracy 

Komisji Rewizyjnej uchwalony przez Radę Powiatu. 

 

P. Michał Gołąb dodał, iż jego zdaniem powinna zostać przegłosowana uchwała Rady 

Powiatu w sprawie zlecenia kontroli Komisji Rewizyjnej. 

 

P. Bartosz Granat złożył wniosek do Przewodniczącego o zarządzenie przerwy w celu 

sporządzenia stosownej uchwały. 

 

P. Jarosław Iskra nadmienił, że nie jest konieczny wniosek i uchwała, gdyż Komisja 

Rewizyjna w każdej chwili może mieć wgląd w dokumenty i je sprawdzić. 
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P. Kamil Jeżyna przywołał par. 61 Statutu Powiatu Wołowskiego i odczytał jego treść. 

 

Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach. 

 

Przerwa w obradach w godz. 19:22 – 20:04. 

 

Przewodniczący wznowił obrady po przerwie. 

 

P. Starosta poprosił radnych o wysłuchanie wyjaśnień p. Katarzyny Fęglerskiej – kierownik 

Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych.  

 

P. Katarzyna Fęglerska wskazała, że oferent, który przedstawił najkorzystniejszą ofertę, nie 

wniósł w terminie wymaganego wadium. Była to druga przyczyna nierozstrzygnięcia 

przetargu, obok ceny wykraczającej poza zabezpieczone środki. Odnośnie gwarancji, 

w postępowaniu były określone ramy. Pozyskanie środków dodatkowych oraz oszczędności 

sprawiło, że nadprogramowy wkład Powiatu to 69 tys. zł. 

 

P. Bartosz Granat nadmienił, że podmiot, który nie wniósł wadium, jest wykluczany 

z przetargu, a nie jest to powodem jego unieważnienia. 

 

P. Starosta wyraził wątpliwość, czy kontrola jest zasadna, skoro wszystkie dokumenty mogą 

zostać radnym udostępnione. Nadmienił jednak, że jeśli taka jest wola pozostałych radnych, 

zagłosuje za przeprowadzeniem kontroli. 

 

P. Maciej Nejman dodał, iż dokumenty powinny zostać zbadane. 

 

P. Stanisław Jastrzębski nadmienił, że brak wadium nie jest banalną sprawą. Natomiast 

z przedstawianych wyjaśnień wynika, że cały proces odbył się zgodnie z prawem, w związku 

z tym kontrola jest bezzasadna. Dodał, iż będzie głosował przeciw. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Zlecenie przeprowadzenia kontroli postępowania przetargowego przez Komisję Rewizyjną 

na wniosek p. Macieja Nejmana.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Janusz Dziarski, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Kamil Jeżyna, Maciej Nejman, Kazimierz 

Pakulski, Zbigniew Posacki, Urszula Wojtyło, Anna Wróbel  

PRZECIW (5) 

Artur Fojt, Jarosław Iskra, Stanisław Jastrzębski, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Janusz Kawalec, Wacław Kwiek  

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Borkowski  

 

10. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej 

przeprowadzenia kontroli poza planem pracy Komisji Rewizyjnej Powiatu Wołowskiego. 
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Przewodniczący wskazał, że w projekcie uchwały należy uzupełnić termin, w jakim Komisja 

Rewizyjna przeprowadzi kontrolę. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Bartosz Granat zasugerował termin 30 dni – do 22 

października br. 

 

Przewodniczący nadmienił, że w uzasadnieniu zostanie poprawiony wnioskodawca, który 

został błędnie wskazany (p. Bartosz Granat zamiast p. Macieja Nejmana). 

 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej 

przeprowadzenia kontroli poza planem pracy Komisji Rewizyjnej Powiatu Wołowskiego.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Janusz Dziarski, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Kamil Jeżyna, Wacław Kwiek, Maciej 

Nejman, Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Urszula Wojtyło, Anna Wróbel  

PRZECIW (4) 

Artur Fojt, Jarosław Iskra, Stanisław Jastrzębski, Zbigniew Skorupa  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Janusz Kawalec, Józef Szumilas  

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Borkowski  

 

11. Informacja Przewodniczącego Rady na temat działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący p. Janusz Kawalec poinformował o wizycie premiera Mateusza 

Morawieckiego 27 sierpnia, wraz z premierem przybyło p. poseł Mirosława Stachowiak-

Różecka oraz wicemarszałek p. Marcin Krzyżanowski, w spotkaniu wzięła udział grupa 

radnych z p. Starostą. Omawiane były sprawy wniosku w ramach Polskiego Ładu, sprawy 

służby zdrowia oraz klasztoru w Lubiążu. 

28 sierpnia Przewodniczący wziął udział w dożynkach w gminie Wińsko oraz w IX 

Memoriale Kocich Gór, który odbył się w Miękini.  

Przewodniczącemu nie udało się wziąć udziału w spotkaniu Powiatowej Rady Seniorów oraz 

Młodzieżowej Rady Powiatu Wołowskiego. 

Z Ministerstwa Kultury, Dziedzictwa Narodowego i Sportu wpłynęły informacje o dotacjach 

dla Fundacji Lubiąż. 

 

P. Bartosz Granat zapytał, co decydowało o tym, ze jedni radni zostali zaproszeni na 

spotkanie z premierem, a inni nie. 

 

Przewodniczący odparł, że to pytanie należy zadać organizatorom spotkania. 

 

P. Starosta dodał, iż decydował czas, gdyż na przygotowanie spotkania i sprawdzenie obiektu 

było go bardzo niewiele. 

 

P. Urszula Wojtyło zawnioskowała, aby Rada powróciła do stacjonarnego trybu obradowania. 
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Ościenne samorządy różnych szczebli tak pracują, jest to wygodniejsze dla radnych i generuje 

mniej problemów technicznych. 

 

Przewodniczący odpowiedział, iż dalsze decyzje w tym temacie będą podejmowane zależnie 

od sytuacji epidemicznej. Kto chce być osobiście na sesji, ma taką możliwość. 

 

P. Urszula Wojtyło wskazała, że obecnie nie ma w powiecie osób zakażonych, a tylko 

względy epidemiczne mogą usprawiedliwiać zdalne obrady. 

 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący nadmienił, że w dniu poprzedniej sesji została złożona interpelacja przez p. 

Urszulę Wojtyło, która otrzymała już odpowiedź. Z kolei w dniu dzisiejszym od p. Wojtyło 

wpłynęło zapytanie, które zostało przekazane Zarządowi. 

 

P. Urszula Wojtyło odczytała treść zapytań. 

 

Głos zabrała p. Beata Sadowska, która udzieliła odpowiedzi na pytanie o wysokość 

planowanej i wykonanej nadwyżki operacyjnej na dzień 31.08.2021 r., bez uwzględnienia 

wolnych środków. 

 

13. Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

14. Wolne głosy, komunikaty. 

 

P. Maciej Nejman poinformował, że uczestniczył dzień wcześniej w zebraniu wiejskim 

w Lubiążu, gdzie padł wniosek, aby dokonać cięć sanitarnych drzew w alei lipowej na ul. 

Willmana. 

 

P. Zbigniew Skorupa zaproponował, aby obsługa techniczna stale monitorowała przebieg 

transmisji w celu szybkiego wychwycenia zakłóceń. Poprosił także, aby w momencie 

logowania się radnych był włączony jeden mikrofon, który wychwytywałby dźwięki z sali. 

 

15. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący p. Janusz Kawalec zamknął obrady XXXIX Sesji Rady Powiatu 

Wołowskiego. 

 

  

Przewodniczący 

Rada Powiatu Wołowskiego 

  

 

Przygotował(a): Marta Wabiszczewicz-Krawczuk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


